
Zápis 
z kolegia děkana FŽP z 15.6.2004 

  
Přítomni: Doc. Seják, Ing. Richter, Ing. Rýznarová, Ing. Vosátka, Ing. Dolanský, Ing. 
Fiedlerová, Mgr. Vojtíšek, doc. Blažková 
  
Omluvena: prof. Vráblíková 
  
  
K minulým zápisům: 
  
• •       Vedoucí kateder předají ing. Richterovi jména vždy dvou pedagogů  za katedru na 

promoce. 
• Termín  20.6. trvá 

  
• •       Aktuální znění pro informační brožuru je nutné zaslat ing. Richterovi. Zajistí vedoucí 

kateder. 
Termín   21.6. trvá 
  

• Děkan 
• •       Fakulta byla požádána o zpodrobnění návrhu na osobní hodnocení činnosti 

akademických  pracovníků. Děkan informoval, že při návrhu pravidel bude vycházet z 
existujících zásad pro hodnocení publikační činnosti. 

• •       Děkan informoval o projednání Aktualizace Dlouhodobého záměru FŽP pro roky 2004 
a 2005 v Akademickém senátu FŽP 

• •       Děkan informoval o studii nákladů provozu pracoviště v Litvínově připravené 
tajemníkem fakulty. Tato studie byla zaslána řediteli Schola Humanitas. Děkan dále vyzval 
k užší spolupráci s podnikovou sférou. 

• •       V rámci programu Leonardo bude uzavřena bilaterální dohoda s univerzitou Turku 
Polytechnic. 

• •       Přípravu projektů pro Phare 2003 RLZ koordinuje doc. Blažková. Dále děkan vyzval 
přítomné k prohlédnutí webových stránek MPSV, kde jsou nově vypsána specifická témata 
(www.mpsv.cz, odkaz „Podpora výzkumu a účelová podpora“). 

• •       Provozní doba fakulty  bude v době  od 5.7 do 20.8.2004 od 6,00 hod. do 18,00 hodin. 
V této souvislosti pro případ poruch na serverech tajemník zajistí volný přístup do budovy 
Mgr. Novákovi. 

• •       Ing. Vosátka zkontroluje zda byl Dr. Zamrazilem zprovozněn počítač. Pokud nikoli, 
bude počítač poskytnut jinému pedagogovi. 

  
• Informace z kolegia rektora 
• •       Poslední úpravy ve vnitřních předpisech UJEP je nutné navrhnout do 30.6. tak, aby 

bylo možné jejich projednání AS UJEP. 
• •       Děkan informoval o záměru  vedení UJEP rozpustit část měsíční mzdy určené původně 

na 13. a 14.platy do současných 12 měsíčních výplat s platností od 1.1.2005. Zároveň 
informoval o záměru vedení UJEP zvětšit mzdové rozpětí v jednotlivých mzdových třídách 
dle tabulek pro akademické i neakademické pracovníky. 

• •       Děkan informoval o různém výkladu zákona při uzavírání  pracovních  poměrů na dobu 
určitou. Odborová organizace UJEP bude vyzvána k uzavření dohody, která umožní 
univerzitě pokračovat v uzavírání pracovních poměrů na dobu určitou. 

http://www.mpsv.cz/


• •       Děkan informoval o změně při vydávání vysokoškolského diplomu. Ten bude od roku 
2005 standardně obsahovat cizojazyčný dodatek s přehledem absolvovaných předmětů. 

• •       Proběhlo vyhlášení Rozvojového a transformačního programu.  
Termín pro podání projektu na MŠMT je 15.9. 

  
  
Dále bylo projednáno: 
• •       Proběhla diskuze o návrhu připojení katedry chemie PF k FŽP. Členové kolegia se 

shodli na tom, že se jedná o bezkoncepční řešení s minimálním prospěchem pro FŽP. 
Tajemník upozornil na ztrátovost katedry chemie a velmi nízký počet studentů ve vztahu k 
vyučujícím. Věcná podstata návrhu odporuje rozhodnutí komise pro transformaci PF. 
Děkan požádá doc. Radvanovského o vypracování ekonomické kalkulace přesunu katedry 
chemie pod FŽP. 

  
• •       Tajemník informoval o chystaném Dni oceánů, který se bude konat na fakultě v 

termínu 7.- 8.9. 
• •       Dále tajemník informoval o zvýšení hodnoty stravenek Sorbi od 1.7. na 60 Kč s 

příspěvkem UJEP 33 Kč. 
• •       Ing. Richter informoval o probíhajícím přijímacím řízení do 1.ročníků. Účast je 

odhadována na 60%, přičemž 17.6. ještě proběhne náhradní termín. Do magisterského 
navazujícího oboru bylo přijato 22 uchazečů (z toho jeden z jiné VŠ). 

• •       Dále Ing. Richter navrhl sloučit imatrikulace studentů ze všech pracovišť do jediné 
akce. 

• •       Připomínky k harmonogramu pro školní rok 2004/05 mohou zaslat vedoucí pracovníci  
ing. Richterovi.  Termín do 15.6. 

• •       Bylo vyhlášeno výběrové řízení na  obsazení míst ak. pracovníky. Ing. Richter navrhl, 
aby u výběrového řízení byli přítomni vedoucí příslušných kateder. 

• •       Ing. Dolanský informoval o jednání na MŠMT k OP-RLZ (program bude vyhlášen 
patrně na přelomu srpna a září, viz http://www.msmt.cz/_DOMEK/?CAI=2749) a upřesnil 
podmínky podávání projektů do tohoto programu. 

• •       Dále Ing. Dolanský požádal vedoucí kateder o aktualizaci informací o pracovnících 
katedry pro vystavení na webové stránky. Ing. Dolanský připraví a rozešle jednotný 
formulář.  
Termín pro zaslání aktualizací včetně anglické verze je 30.6. 

  
  
• Příští kolegium se koná 29.6. ve 13:30 
  
Zapsal: Ing. Tomáš Dolanský 
  
 

http://www.msmt.cz/_DOMEK/?CAI=2749

